
 

 
 
 
 
 
Mødedato: Tirsdag d. 19.09.2023, kl. 19. 
 
Sted: Edvard Thomsens Vej 49, stuen 
 
Deltagere: Katrine, Susanne, Carlos, Arly, Mira, Frida, Lisbeth, Anders 
 
Afbud: Anja, Mikael 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af ordstyrer  
2. Valg af referent  
3. Godkendelse af dagsordenen  
4. Godkendelse af referat fra sidste møde  
5. Velkommen til nyt medlem af bestyrelsen 
6. Gennemgang af opfølgningslisten 
7. Status på briklåse  
8. Lukning af skraldesug 
9. Fælles afdelingsmøde 
10. Husorden 
11. Rengøring efter Gigtskolen 
12. Cykler i gården 
13. Facebookgruppen og videoovervågning 
14. Evt. 
15. Næste møde  

 
 
 
1. Valg af ordstyrer 
Katrine blev valgt. 
 
2. Valg af referent 
Anders blev valgt. 
 
3. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 
 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet i 
Sejlhuset 
 

 



  

4. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet blev godkendt. 
 
5. Velkommen til nyt medlem af bestyrelsen 
Lisbeth er valgt som ny suppleant i 3B. 
 
6. Gennemgang af opfølgningslisten 
Kælderen er stadig ikke blevet gennemgået, sådan som aftalt på sidste møde. 
Kældertrapperne trænger til at blive fejet. 
 
7. Status på briklåse 
Der opleves en del problemer med brikker, som ikke virker. Beboerne bliver instrueret i at bruge 
et hotspot, men der savnes vejledning i hvor det er, og hvordan det virker. Bestyrelsen vil gerne 
have det markeret med et skilt. 
 
Anders har fået svar fra driften på spørgsmålet fra sidst om, hvorvidt der er et nødbatteri i låsene. 
Det er der, og det virker i 6-7 timer. Derefter vil låsen holde op med at virke. 
 
8. Lukning af skraldesug 
Bestyrelsen har modtaget nogle tal på det nuværende forbrug til skraldesuget, men savner et 
mere færdigt budget på både investeringen i ombygningen og den efterfølgende besparelse. 
Desuden savnes en beregning på kapaciteten, så vi er sikre på at skraldeskuret kan håndtere 
belastningen, og at der er plads til de nødvendige containere. 
 
Bestyrelsen beder 3B om at lave et oplæg, som kan præsenteres på et afdelingsmøde. 
 
9. Fælles afdelingsmøde 
Bestyrelsen foreslår ekstraordinært fælles afdelingsmøde den 22. november klokken 18:30. 
 
10. Husorden 
Det har vist sig at SAB ikke fik opdateret husordenerne, efter at der blev vedtaget ændringer sidste 
år. 3B vil sørge for at dokumenterne bliver opdateret snarest muligt. 
 
11. Rengøring efter Gigtskolen 
Bestyrelsen er usikker på om aftalen om rengøring for kommunens regning i fælleslokalerne er 
kommet med over i driften under 3B. 
 
12. Cykler i gården 
Lederen i institutionen har reageret på vores henvendelse og sendt en mail til forældrene med en 
opfordring til at stille deres cykler og vogne andre steder end i gården. 
 
13. Facebookgruppen og videoovervågning 
Der har været en diskussion i Facebookgruppen om opbevaring af ting i mellemgangene og 
videoovervågning af disse. Bestyrelsen diskuterede spørgsmålet om at beboerne sætter 
videoovervågning op på fællesarealerne og vil drøfte problemstillingen med ejendomskontoret. 



  

 
14. Eventuelt 
Anders orienterede om, at 3B ønsker at flytte driften af ejerforeningen over til årshjulet for 3B, så 
over de kommende år vil nogle møder gradvist flytte sig. Dette drejer sig om generalforsamlingen, 
det fælles afdelingsmøde og markvandringen. 
 
15. Næste møde 
Næste møde er torsdag den 2. november klokken 18:30. 


